

## 美国健康医疗仪器国际公司

American Health & Medical Supply International Corp.

35 Weaver Street, Scarsdale, New York 10583. U.S.A.

# Gemini Cautery System 双极双温电凝器



Gemini 双极电凝器 采用手持式双极电凝,可以快速电凝止血,铂金丝的温度在几个毫秒内可以达到 2200°F(或低温 850°F),以热凝方式切断血管,尖端不会妨碍操作观测,并且采用一个锁定帽固定开关键,防止误操作并保护尖端。完美的手持式电池操作双极电凝器可以提供两个不同的工作温度 2200°F和 1300°F,镍铬合金的尖端容易更换、耐热性强并且节省电量,可以使电池使用更长时间,电池逆电流装置可以便利的将温度从高温模式转变为低温模式。

可更换尖端,每包为10个,型号为5mm和10mm电极。

The Gemini Cautery System is the perfect tool for your cauterizing needs.

The Unique tip sizes combined with two diffrent operating tempertures allow for maximum versatility.



## 美国健康医疗仪器国际公司

### American Health & Medical Supply International Corp.

35 Weaver Street, Scarsdale, New York 10583. U.S.A.

### **Dual Operating Temperatures**

The perfect tool for cauterizing, the battery operated Gemini Cautery System provides two different operating temperatures: 2200° F and 1300° F. The easily replaceable, autoclavable, Nickel-Chrome tips require less power and provide longer battery life. The convenient battery spacer converts the handpiece from high temperature to low temperature.

Comes complete with Standard AA batteries, battery spacer, 2 each Nickel-Chrome tips, sizes 5mm and 10mm, all in a hard plastic case with die cut foam for convenient storage. Replacement tips in packs of 10.

#### **Features:**

- Simple tip design for easy replacement
- Uses standard AA batteries
- Easy screw cap for convenient battery replacement
- Hard plastic case with die cut foam for convenient storage
- Battery spacer for optional temperature operation
- One year warranty

### **Specifications:**

• Length (without tip): 160.75mm

Weight (with two AA batteries): 78gElectrical: 3 volts, 1.5 volts

• Tip sizes: 5x 1mm, 10x 1mm

